
Dikemark IF 
Hovedstyrets årsberetning 2024 

Hovedstyret i 2024 har hatt følgende medlemmer 

● Styreleder Bjørn Olsen 
● Nestleder John Bekkenes 
● Styremedlem/økonomiansvarlig Ingeborg Mellingen 
● Styremedlem Fredrik Levinsky (leder Fotball) 
● Styremedlem Brynjar Fonneløp (Leder Langrenn) 
● Styremedlem Bjarte Mohn (Leder turskøyting) 
● Varamedlem Øyvind Wergeland 
● Varamedlem Alexander Bremer 

Dikemark IF er medlem av 

● Norges Idrettsforbund 
● Asker idrettsråd (AIR) 

Pr. 31.12.2024 var det 607 registrert betalende medlemmer. 

Hovedstyret har hatt møter ved behov. 

Klubbens oppgaver er løst av hovedstyret på en god måte. 

Hovedstyret har hatt representanter med i møter og samlinger som både 
Idrettsforbundet, Asker Kommune og Asker idrettsråd har bedt inn til. 

Mye av oppgavene hovedstyret har jobbet med i 2024 har dreid seg med all 
hovedsak om det nye flerbrukshuset. 

Vi har også godt over til Spond for å lette arbeidet med medlemsregister og 
innbetalinger. 

Årsmelding fra gruppene: Se egne vedlegg 

Styret vil takke alle trenere, lagledere og andre frivillige for en flott innsats i 2024. 

Styret håper at medlemmene i klubben vil fortsette og påta seg verv slik at DIF kan 
fortsette det gode arbeidet som blir gjort for å gi et godt aktivitetstilbud til alle i vårt 
nærmiljø. 

Styret søker årsmøte om ansvarsfrihet. 

 

Mars 2024 

 

Hovedstyret ved styrets leder. 



Bjørn Olsen 



   

   

   
   

 3120 Salgsinntekt tjenester, innenlands, avgiftsfri 200 000,00 160 000,00
 3123 Inntekter sponsor 300 000,00 200 000,00 200 000,00 14 780,00
 3205 Inntekter kiosksalg 250 000,00 67 505,16 250 000,00 177 717,81
 3220 Salgsinntekt tjenester, utenfor avgiftsområdet 100 000,00 98 890,00
 3250 Inntekter reiser og samlinger 16 810,00
 3400 Inntekter grasrotstøtte 180 000,00 124 834,31 85 000,00 61 350,36
 3440 Inntekter kommunal støtte 100 000,00 111 735,00 50 000,00 14 900,00
 3450 Inntekter tilskudd NIF 200 000,00 200 718,00 140 000,00 101 457,00
 3460 Inntekter momskompensasjon 150 000,00 114 867,00 100 000,00 156 936,00
 3920 Inntekter medlemsavgift 850 000,00 795 521,43 800 000,00 715 337,95
 3930 Inntekter annet 350 000,00 291 984,07 600 000,00 618 958,41

2 680 000,00 2 182 864,97 2 225 000,00 1 861 437,53

 5099 Andre lønnsposteringer - 546,00             
 6100 Driftskostnad Konkurranser (cup, renn) - 400 000,00   - 372 426,15      - 350 000,00  - 349 069,83     
 6120 Driftskostnad Avgifter - 3 000,00       - 2 500,00          
 6130 Driftskostnad Kurs - 10 000,00     - 1 500,00          - 60 000,00    - 9 285,50         
 6140 Driftskostnad Baneleie vinter - 100 000,00   - 82 631,25        - 100 000,00  - 97 755,00       
 6140 Driftskostnad Arrangementskostnader - 20 000,00    
 6160 Driftskostnad Reiser og samlinger - 40 000,00     - 15 000,00    - 64 150,00       
 6170 Driftskostnad Dommerkostnader - 80 000,00     - 70 336,51        - 75 000,00    - 54 843,39       
 6190 Driftskostnad Forsikring - 300 000,00   - 80 543,00        - 100 000,00  - 69 526,00       
 6200 Driftskostnad Sosialt - 10 000,00     - 5 251,20          - 30 000,00    - 25 407,40       
 6210 Driftskostnad Anlegg/vedlikehold - 200 000,00   - 117 875,95      - 425 000,00  - 275 897,21     
 6220 Driftskostnad Strøm og kommunale avgifter - 200 000,00   - 23 315,93        - 200 000,00  - 63 919,75       
 6230 Driftskostnad Premier - 5 000,00       - 5 000,00      - 5 205,00         
 6240 Driftskostnad Trenerutgifter - 50 000,00     - 61 494,00        - 20 000,00    - 38 750,00       
 6250 Driftskostnad Utstyr - 300 000,00   - 88 608,23        - 300 000,00  - 326 623,01     
 6260 Driftskostnad Annet - 263 679,96      - 5 000,00      - 4 450,00         
 6270 Driftskostnad Overganger - 10 000,00     - 9 600,00          - 10 000,00    - 5 700,00         
 6300 Driftskostnad Kiosk - 40 000,00     - 20 534,15        - 40 000,00    - 34 000,00       
 6320 Driftskostnad Kontor/administrasjon - 100 000,00   - 18 638,75        - 15 000,00    - 9 413,63         
 6340 Driftskostnad Bank/gebyrer - 7 000,00       - 5 315,00          - 10 000,00    - 7 393,90         
 7770 Bank og kortgebyrer - 1 000,00       - 1 819,50          - 561,00            

- 1 856 000,00 - 1 226 615,58   -1 780 000,00 - 1 441 950,62  

 Driftsresultat 824 000,00 956 249,39 445 000,00 419 486,91

 Finansielle poster 
 8060 Valutagevinst (Agio) 0,05
 8070 Annen finansinntekt 20 000,00 121 827,18 17 517,95
 8179 Annen finanskostnad - 450 000,00   247,19

- 430 000,00   122 074,37 -   17 517,95

 Ordinært resultat før skatt 394 000,00 1 078 323,76 445 000,00 437 004,86

 Ordinært resultat 394 000,00 1 078 323,76 445 000,00 437 004,86

 DIKEMARK IDRETTSFORENING 

 Budsjett 2025  Regnskap 2024 Budsjett 2024 Regnskap 2023

 Driftsinntekter 

 Driftskostnader 

 Årsresultat 394 000,00 1 078 323,76 445 000,00 437 004,86

Docusign Envelope ID: 6804488E-5EA1-44B4-9C53-2140789EC711



 
 DIKEMARK IDRETTSFORENING 
 

 
 

2024 2023

EIENDELER

Anleggsmidler
1120 Bygningsmessige anlegg - 4 443 577-             - -  -                   

Omløpsmidler
1500 Kundefordringer - 160 000-                - 104 413-            
1920 Bankkonto drift (1644.32.11393) - 1 024 759-             - 186 066-            
1922 Bankkonto kiosk (1503.24.35405) - 16 254-                  - 439 142-            
1923 Bankkonto medlem (1503.24.35383) - 613 336-                - 145 786-            
1924 Bankkonto skøyter (1503.24.35391) - 81 384-                  - 666 659-            
1925 Bankkonto sparing (1203.61.01774) - 620-                       - 620-                   
1928 Bankkonto Solidaritetsfond (1506.94.07045) - 41 242-                  - -  -                   
1929 Bankkonto Klubbhus 1 (1506.99.56561) - 57 852-                  - 1 525 380-         
1930 Bankkonto Klubbhus 2 (1520.02.01946) - 1 888 287-             - 1 504 315-         

- 8 327 312-             - 4 572 381-         

SUM EIENDELER - 8 327 312-             - 4 572 381-         

EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital
Egenkapital (innskutt og opptjent)
2050 Annen egenkapital - 3 010 204-             - 3 010 204-         

Udisponert resultat
Udisponert resultat - 1 078 324-             - -  -                   

Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) - 4 088 528-             - 3 010 204-         

Gjeld
Avsetning forpliktelser
2180 Avsetning vedlikehold anlegg - 1 517 594-             - 1 517 594-         

Kortsiktig gjeld
2400 Leverandørgjeld - 241 190-                - 44 583-             
2990 Annen kortsiktig gjeld - 2 480 000-             - -  -                   

- 2 721 190-             - 44 583-             

Sum gjeld - 4 238 784-             - 1 562 176-         

SUM EGENKAPITAL OG GJELD - 8 327 312-             - 4 572 381-         

Docusign Envelope ID: 6804488E-5EA1-44B4-9C53-2140789EC711
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Årsberetning fotballgruppa sesongen 2024 

 

Sesongen 2024 ble innledet med totalt 332 medlemmer i fotballgruppa, fordelt på 25 lag i 
seriespill i 2024. 19 lag i barnefotballen, 5 lag i ungdomsfotballen, og et Oldboys lag. Det 
har vært en økning i barnefotballen på 45 spillere sammenliknet mot sesongen 2023, og vi har kunnet 
ønske velkommen til den nystartede 2018 årgangen. Fotballstyret vil rette en stor takk til gjengen fra 
2017 som har fungert som mentorer for de nye trenerne og laglederen for 2018. 

Vi gleder oss også over å se at vi har en stadig voksende ungdomsavdeling på 98 spillende medlemmer 
i 2024, en økning på 42 spillere sammenliknet med fjoråret. 

Denne sesongen ble nok en annerledessesong, da byggearbeidet med nytt klubbhus startet opp i 
august. Mange av våre gjestende lag ble nok ikke imponerte over fasilitetene vi kunne tilby denne 
høstsesongen – vi får håpe de blir dertil imponerte over hva vi kan tilby i sesongen 2025. 

Året har vært et skikkelig dugnadsår, med alt fra tømming av klubbhus, flytte lager rundt omkring, og 
finne alternative løsninger for både manglende strøm, og toalettfasiliteter gjennom mesteparten av 
høstsesongen. Vi fikk gjennomført kioskdrift på vårsesongen, før den gamle kiosken ble jevnet med 
jorden i august. 

Til tross for dette fikk vi gjennomført en god sesong for alle lag, og det var stort sett full aktivitet på 
banen til langt ut i november, før vi trakk inn for vinteren. 

Ved siden av forberedelser til riving av klubbhus, har fotballstyret jobbet mye med overgang til nytt 
medlemssystem fra Spoortz til Spond Club. Vi har fått dette til å bli et godt fungerende system for oss, 
både som medlemsdatabase, faktureringsverktøy og kommunikasjonskanal. Vi ser nå at vi har mye 
bedre oversikt over gruppene våre, og at vi har fått bedre kontroll på økonomien i fotballgruppa. Det 
blir ekstra viktig fremover når det nye klubbhuset kommer opp og i drift, og klubbens utgifter øker. 

I 2025 kommer mye av vårt arbeid til å omhandle å få plass nye rutiner rundt drift av det nye 
klubbhuset. Vi skal komme på plass med alt fra lager til kioskdrift, og ikke minst legge planer for 
hvordan vi kan bruke det nye klubbhuset. Vi skal ha kurs for trenere, sosiale sammenkomster, og 
etablere garderobekultur for spillerne våre. 

Ekstra gledelig er at vi for første gang på mange år skal ha et K35 lag i seriespill på DIF i 2025. Den 
nyetablerte gruppa består av 30 medlemmer, og vi i fotballstyret synes dette er utrolig stas! Vi ønsker 
dere masse lykke til i sesongen som kommer. 

 

 

På vegne av fotballstyret i Dikemark IF 

Fredrik Levinsky 

  

 



Årsberetning DIF 
Langrenn 2024 
 

 

Denne årsberetningen er skrevet for kalenderåret 2024 for å harmonere med årsmøtet i 
Dikemark IF som gjelder for 2024, i motsetning til skisesongen som går over årsskiftet. 

Medlemmer og treninger 

DIF Langrenn har lagt bak seg nok en sesong med god aktivitet gjennom hele året. Ved 
avslutningen av 2024 var det 244 registrerte medlemmer. 202 av disse er født mellom 2007 
og 2018. Mer enn 30 trenere har sørget for et godt treningstilbud gjennom sesongen.  Det 
har vært felles treningsgruppe for 11/12-årsklassene og 13/14-årsklassene. 

Kjønn (år) 6-12 13-19 20-25 26+ 

Totalt 178 24 4 38 

Kvinner 78 12 4 14 

Menn 100 12 0 24 

 

Hovedlandsrennet (HL - 15-16 år) 
HL-gruppa bestod av 3 utøvere fra kullene 2008 og 2009 som har trent med HL-gruppa i 
Team Eid gjennom sesongen 2023/2024.  

Junior (17-20 år) 
Vi har hatt fem aktive juniorer lokalt i sesongen 2023/2024, disse har trent med Team Asker 
(Asker Skiklubb junior). DIF Langrenns har avsluttet medlemskapet i Team Vestmarka. 

Trenere 
Trenere i klubben får tilbud om å ta trenerkurs og flere har ønsket å benytte seg av dette. 

3 juniorløpere (2007) var hjelpetrenere for 11/12-årsklassene og 13/14-årsklassene. Det 
fungerer veldig bra å trekke juniorutøvere inn som trenere for de eldste barna og 
ungdommene - de er gode forbilder og både motiverer og lærer bort på en annen måte enn 
foreldretrenere. 

Høsten i sesongen 2023/2024 startet i slutten av november og det har gjennom hele 
vinteren vært nok snø til at de yngste kullene kan trene på DIF. De eldre kullene har også 



benyttet Eid skiarena for treninger. Preppegruppa holdt anlegget godt også gjennom hele 
denne sesongen. 

Skirenn 2024 

Både Telenorkarusell 1 og Telenorkarusell 2 ble også denne sesongen avholdt på DIF. 
Skirenn på DIF er et høydepunkt for mange i klubben og for andre klubber, dette ser vi på 
deltagertallene som øker fra et allerede godt nivå forrige sesong.  

Telenorkarusell 1 ble avholdt 24. januar i fristil hadde 223 påmeldte. 
Telenorkarusell 2 ble avholdt 14. februar i klassisk stil med 157 påmeldte. 

Klubbmesterskapet ble avholdt på DIF 6. mars i fristil med 131 forhåndspåmeldte deltakere. 

Utøvere fra DIF har deltatt på de fleste renn i Asker og Bærum, samt Konnerud og øvrige i 
Akershus. Vi stilte med 5 utøvere i HL i Meråker sammen med andre fra Team Eid, 6 utøvere 
fra DIF deltok på Ungdomsbirken 20. mars, og 2 utøvere deltok i konkurranseklassen i 
Skarverennet. 

Skisamling 

Treningssamling ble ikke gjennomført sesongen 2023/24 grunnet manglende kapasitet i 
Langrennsstyret og det var ikke andre foreldre som kunne ta på seg oppgaven. 
Langrennsstyret vil diskutere skisamlinger i sesongevalueringen og vi ser fortsatt 
treningssamling som en aktivitet som vi ønsker å gjennomføre. 

Anlegg og utstyr 

Av tyngre utstyr besitter DIF Langrenn en snøkanon og snøskuter med løypeslodd, snørulle 
(kompaktor) og sporsetter. Snøkanonen er utlånt til Eid Skiarena som er en viktig arena for 
DIF å få trent på kunstsnø når vinteren svikter. Der samarbeider vi med Gui SK og andre 
lokale klubber i Asker og Skiforeningen om produksjon av kunstsnø og preparering. 
Lysløypa på DIF er under omlegging pga. bygging av nytt klubbhus, så enkelte stolper er 
lagt ned og må settes opp i løpet av 2025. Vi fikk allikevel til lys i lysløypa fra høsten av. Det 
er byttet enkelte armaturer i lysløypa på DIF i 2024. Alle nye lys er energivennlige LED-lys. 

De yngste kullene trener stort sett på DIF. I tillegg til sikrere snøforhold på Eid Skiarena er  
det litt tøffere treningsforhold som passer bedre for de eldre kullene. Ellers benyttes både 
Kjekstadmarka og Vestmarka til hodelyktturer. 

Kort oppsummering av sesongen 2024/2025 

2024/2025 har DIF Langrenn 167 aktive medlemmer født 2007-2018. 2 juniortrenere bistår i 
treningsgruppene for 11/12 år og 13/14 år. 

Også høsten i sesongen 2024/2025 startet sent for de yngste kullene da fotballsesongen 
trekker ut til flere uker etter høstferien. Første snøfall som ble liggende var ganske sent, så 



barmarkstreningen varte til jul. Det har vært en vinter med flere milde perioder, og regn og 
mildvær har i perioder skapt både vått og skarpt føre. Preppegruppa har gjort en formidabel 
innsats med lysløypa og skileikomårdene på DIF og holdt disse godt. 

Alle skirennene ble gjennomført på DIF som planlagt. Telenorkarusellene var åpne for alle, 
og Gui og Asker Skiklubb ble spesielt invitert, noe som medførte stort oppmøte, spesielt på 
fristilsrennet som gikk først. Denne dagen var det stort snøfall og til tross for manglende 
brøyting og rekord i antall påmeldte, klarte vi å avholde løpet. Takker til vedkommende som 
tok jobben med å brøyte parkeringsplassen. 

Telenorkarusell 1 ble avholdt 23. januar i fristil med 248 påmeldte. 
Telenorkarusell 2 ble avholdt 13. februar i klassisk stil med 174 påmeldte. 

Klubbmesterskapet ble avholdt på DIF 6. mars i fristil, reddet av iherdig innsats av en gjeng 
på spadedugnad og prepping av vår egen løypebas Arve Lorentsen. Det var 114 
forhåndspåmeldte. Klubbmestere ble kåret i årsklasse 11 år og eldre. Også i år hadde vi 
åpen klasse i fellesstarten for foreldre og andre medlemmer. Deltakelse fra flere 
generasjoner er med på å skape samhold på tvers og utøverne vil lettere kunne se det som 
naturlig å delta på renn. 

Ellers har renn stort sett gått som normalt denne sesongen. Flere utøvere fra DIF har deltatt 
på de fleste renn i Asker og Bærum, samt Konnerud og øvrige renn Akershus. Juniorgruppa 
til DIF har hatt 3 utøvere som er med på NorgesCup jr og junior-NM. Ingen utøvere har 
deltatt i Toyota cup eller Hovedlandsrennet i Holmenkollen, men 10 utøvere har deltatt på 
Ungdomsbirken 16. mars, 1 juniorutøver gikk HalvBirken og 1 juniorutøver gikk Birken. 

Langrennsstyret har sesongen 2024/2025 bestått av: 

● Brynjar Fonneløp (leder) 
● Øyvind Matheson Wergeland 
● Arve Lorentsen 
● Eivind Karfjell 
● Børge Heskestad 

 

DIF Langrenn ved sittende styre, 

Asker, 19. mars 2025 



Årsberetning DIF  
Turskøyter 2024 
 
 
Denne årsberetningen er skrevet for kalenderåret 2024 for å harmonere med årsmøtet i 
Dikemark IF som gjelder for kalenderåret 2024. 
 

Organisering av skøytegruppen 
Skøytegruppen består i dag av 8 aktive «brøytere» som samarbeider om å holde turskøyte- 
og hockeybanene på vannene åpne og tilgjengelige for allmennheten. Gruppen har ingen 
aktive medlemmer i DIF utover brøytemannskapet.  

 

Brøyting av turskøyte- og hockeybaner i 2024 
Skøytesesongen 2024 ble en kort og vanskelig sesong preget av store snøfall. Banen ble åpnet 

rekordtidlig, allerede den 2. desember, men bare en uke senere medførte store snøfall at banen ble 

dekket med overvann.  

Det skulle drøye til den 13. januar før vi igjen fikk brøytet opp banen og de neste 4 ukene hadde vi 

«blandede skøyteforhold».  

Banen ble stengt den 23. mars – dessverre uten at vi fikk gjennomført vår tradisjonsrike skøytekveld. 

Asker museum valgte også å avlyse isfestivalen pga slaps og overvann på isen. 

Anlegg og utstyr 
DIFs ATV er på årlig service hos Akershus traktor for å være klar til brøytesesongen.  
  
 
DIF Turskøytegruppen ved Bjarte Mohn, Asker 11. mars 2025 


